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Concurrent event 同期展覽：

Visit the Invention Zone at Level 4 Mezzanine !
歡迎到四樓大堂中樓參觀創新發明區！

Chinese mainland 中國內地

Shunde Electronic Chamber of Commerce
順德電子信息商會

Product 產品: Thelma

Audio Master Electronic Co., Ltd.                        
Contact 聯絡: audiomaster@vip.163.com

Guangzhou Electronic Industrial Association
廣州市電子行業協會

Product 產品: LED Wooden Clock

Guangdong Hinix Electronic Technology Co., Ltd.
廣東匯佳電子科技有限公司
Contact 聯絡: 810398175@qq.com

Dongguan Electronic Industry 
Association
東莞市電子信息產業協會

Product 產品:  Smart Trolley Case, Power Box, 
  Jump Starter, Power Bank

In & Out (DG) Electronics Limited                                                             
東莞市因奧電子科技有限公司                  
Contact 聯絡: leowu@inout.pw

Taiwan  台灣

Center of Industry Accelerator and Patent Strategy, 
National Chiao Tung University 
交大產業加速器育成中心

GeStream Technology Inc
極趣科技股份有限公司
Contact 聯絡: support@beRobot.com

Product 產品: BeRobot

oTHE Technology Inc.                    
奧樂科技股份有限公司
Contact 聯絡: beebe@othe.com.tw

Product 產品: oMass

NVTEK Electronic Co., Ltd
Contact 聯絡: tenvunchi@gmail.com

Product 產品: Novel IOT/M2M Hard Dartboard

Office of Industry-Academia Collaboration and Service
虎尾科技大學產學合作及服務處
Ying Light Technology Co., Ltd.
Contact 聯絡: cleotsai@icloud.com

Product 產品: OLED Lighting Design Products
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Hong Kong Trade Development Council - Exhibitions Department
Unit 13, Expo Galleria, Hong Kong Convention and Exhibition Centre, 
1 Expo Drive, Wan Chai, Hong Kong
Tel: (852) 2584 4333  Fax: (852) 2824 0026  Email: exhibitions@hktdc.org

Organiser 主辦機構： Official Carrier
大會航空公司：

Official Air Express Co
大會速遞服務：



創新發明區 
Level 4 Mezzanine 四樓大堂中樓Venue 地點:

Hong Kong Electronics & Technologies Association (HKETA) 
香港電子科技商會

Hong Kong Science and Technology Parks Corporation (HKSTPC) 
香港科技園公司（科技園公司）
HKSTPC is a statutory body dedicated to fostering innovation and technology advancement in Hong 
Kong, through the provision of state-of-the-art facilities and services. Since its establishment in 2001, 
HKSTPC has also been entrusted with strengthening Hong Kong’s position as a regional technology hub 
by promoting development of five technology clusters, specifically, Electronics, Information Technology 
and Telecommunications, Precision Engineering, Biotechnology and Green Technology.

香港科技園公司(科技園公司)為一個法定機構，透過提供先進的基建設施及服務，致力促進香港科技創新

及發展。自二零零一年成立以來，科技園公司透過發展五大科技領域，包括電子、資訊科技與電訊、精密工

程、生物科技及綠色科技，負起鞏固香港作為地區科技樞紐的重責。

Product 產品: POPS
Product 產品: iMusic Mic

Mingletech Limited 
名穀科技有限公司 
Contact 聯絡: keith@mingletech.com.hk

Product 產品: Audio Sharing Station

Animae Technologies Limited
Contact 聯絡: contact@animaetech.com

iMusicTech Limited
科韻動力有限公司
Contact 聯絡: roger@imusictech.com

Product   "Die Meduse" - (The IET / MATE 
產品: Underwater Robot Challenge 2015 – 
 Winner of the Ranger Class)

German Swiss International School
Contact 聯絡: 18308@learning.gsis.edu.hk

Product 產品:  "Stingray" - (The IET / MATE Underwater Robot Challenge 2015 –  
  Winner of the Explorer Class)

The Hong Kong University of Science & Technology
香港科技大學                                       
Contact 聯絡: eelouis@ust.hk

Contact 聯絡: justinaho@theiet.org

HKETA aims at providing members with accurate and up-to-date 
business, technologies and manufacturing information. HKETA is also 
the platform to foster friendship and business synergies. Members strive 
to act as a team committed to the development of the electronics and 
industry in Hong Kong and to promote entrepreneurship and help local 
electronic business people upgrade and grow. 

香港電子科技商會專注提供會員準確和及時的商業、科技與製造信息，並

作為會員交流及創造商機的平台。會員致力香港電子與科技之發展，宏揚

創業精神、精益求精，以助業界提升競爭力及生產力。

City University of Hong Kong (CityU)  
香港城市大學
Founded in 1984, City University of Hong Kong has risen to become 
one of the leading universities in the world. Ranked as one of the 
top 200 universities since 2004, CityU is now well-established 
within the top 150. The Knowledge Transfer Office (KTO) of CityU is 
the vital link between CityU and the community. It plays a pivotal 
role in the protection, dissemination, exchange, and 
commercialization of knowledge created at CityU. 

香港城市大學(城大)於1984年成立，現已成為世界領先大學之一。早

在2004年，城大已晉身世界最佳大學200強，如今穩居最佳150所大

學之列。「知識轉移處」是城大與社會各界之間傳遞知識的樞紐，負責

保護、傳播知識，並把城大創造的知識轉化為適合市場使用的方案。

The Institution of Engineering and Technology (IET) has more than 150,000 members 
worldwide.  It is the largest professional engineering society in Europe and the second 
largest in the world.  With 7 specialized groups and 40 technical interest groups in 
Hong Kong, it aims to serve a community engaged in engineering and technology, 
providing a knowledge network accessible whenever or wherever you choose.

The IET/MATE Hong Kong Underwater Robot Challenge 2015 is an annual event that 
encourages students from Hong Kong and around the Asia-Pacific region to learn and 
apply science, technology, engineering, and maths skills as they develop ROVs to 
complete missions that simulate real-world problems from the ocean workplace.

工程及科技學會(IET)全球擁有150,000多名會員。IET是歐洲最大、世界第二大的工程專

業學會。在香港以7個專業分部及40個技術專題小組為基礎，IET的目標是服務從事工程

和技術工作的人士，提供隨時隨地通暢的知識網絡。

工程及科技學會香港分會主辦2015年度國際遙控運載工具比賽(ROV Contest)亞洲區
(香港)比賽。遙控運載工具比賽(ROV Contest)不但充滿樂趣和極具教育意義，還能

把學生、教育工作者、從事海洋和工程行業的專業人士聯繫一起，從而提高大眾對海

洋保護的關注，以及培養同學技術發展、解決問題、批判性思維和團隊合作能力。

The Institution of Engineering and Technology 
Hong Kong
工程及科技學會香港分會

Invention Zone at Level 4 Mezzanine
Located at the Level 4 Mezzanine, the Invention Zone is a 
display area for exciting developments in the field of 
electronics. Many of the inventions are patent-registered. It aims 
at connecting inventors with manufacturers who can turn ideas into 
commercial reality through IP trading. Participants include top-tier 
universities and companies endorsed by R&D institutes and industry 
associations from Hong Kong, the Chinese mainland and Taiwan. 
Exhibitors can enjoy FREE business matching services with IP consultants 
and intermediaries, which offer invaluable networking opportunities in 
pursuing potential business partnerships and seeking IP advisory services.

創新發明區 (四樓大堂中樓)

位於四樓大堂中樓的「創新發明區」，專門展示電子產品領域的最新發

明，其中不少產品已獲專利註冊，旨在協助生產商與發明者聯繫，透過

知識產權貿易，把創新意念轉化為具有巿場潛力的產品。參與單位包

括來自香港、中國內地及台灣的科研機構及行業協會推薦之著名大

學和科技公司。參展商可享用貿發局提供的免費商貿配對服務，

與展區之駐場知識產權貿易相關顧問或中介人於現場進行對接

會，促進業界交流合作，發掘生意契機。

Hong Kong 香港

City University of Hong Kong
香港城市大學
Contact 聯絡: mcmak@cityu.edu.hk

Product 產品: Wearable Canvas


